

Message in English - Message en français - Mensaje en español - رسالة باللغة العربية

EN

Dear HIC Members, Friends and Partners,

This is a kind reminder that we will hold our next **quarterly advocacy meeting, on Thursday, December 8th**, with the following agenda:

- Short presentation on advocacy opportunities for the first trimester 2023
- COP27
- Feedback of the Africa regional planning meeting
- UCLG Congress
- Open floor

You can register for the meeting at the below link:

Thursday December 8th 2022, 16:00h - 17:30h CEST ([check your local time here](#))

Registration link: https://us06web.zoom.us/join/register/tZMpf-mtqTloEtNwHiAnlhknjri2WNT5pN_m

We also take the opportunity to share with you this call for inputs from the UN High Commissioner on Human Rights focused on the linkages between right to food and climate change, particularly looking at relevant practices and policies at the national and local level focused on the promotion, protection and fulfillment of the full realization of the right to food in the context of the adverse effects of climate change. The inputs will inform a report by the UN Secretary General on the thematic to be published in 2023.

The call is open until December 9th and all information [is available in this link](#) and at the attached PDF. Unfortunately, on this occasion we will not collect common responses, but encourage you to submit responses. If you have any questions, don't hesitate to contact us.

Kind regards,
HIC-GS Team

ES

Queridos-as Miembros, Amigos-as y Aliados-as de HIC,

Les recordamos gentilmente que celebraremos nuestra próxima **reunión trimestral de incidencia, el jueves 8 de diciembre**. Seguiremos la agenda a continuación:

- Breve presentación sobre las oportunidades de promoción para el primer trimestre de 2023
- COP27
- Feedback de la reunión de planificación regional de África
- Congreso de CGLU
- Debate abierto

Pueden inscribirse a la reunión usando el siguiente enlace:

Cordiales salutations,
Équipe SG de HIC

، والأصدقاء والشركاء HIC أعزائي أعضاء

:سنعقد اجتماع المناصرة الفصلي القادم يوم الخميس 8 ديسمبر بجدول الأعمال التالي

عرض موجز لفرص المناصرة للربع الأول من عام 2023
COP27

ردود الفعل من اجتماع التخطيط الإقليمي لأفريقيا

UCLG مؤتمر

أرضية مفتوحة

:يمكنك التسجيل للاجتماع على الرابط أدناه

الخميس 8 كانون الأول (ديسمبر 2022 ، 4:00 مساءً - 5:30 مساءً بتوقيت وسط أوروبا الصيفي) [تحقق من توقيتك المحلي هنا](#)

https://us06web.zoom.us/meeting/register/tZMpf-mtqTloEtNwHiAnlhknjri2WNT5pN_m

كما ننتهز الفرصة لنشارككم هذه الدعوة للحصول على مدخلات من مفوض الأمم المتحدة السامي لحقوق الإنسان التي تركز على الروابط بين الحق في الغذاء وتغير المناخ ، ولا سيما النظر في الممارسات والسياسات ذات الصلة على المستويين الوطني والمحلي التي تركز على الترويج وحماية وإعمال الأعمال الكاملة للحق في الغذاء في سياق الآثار الضارة لتغير المناخ. وستكون المدخلات بمثابة تقرير للأمين العام للأمم المتحدة حول الموضوع الذي سيتم نشره في عام 2023.

المكالمة مفتوحة حتى 9 ديسمبر وجميع المعلومات متاحة في هذا الرابط. لسوء الحظ ، في هذه المناسبة ، لن نجتمع ردودًا مشتركة ، لكننا نشجعك على إرسال الردود. إذا كان لديك أي أسئلة ، فلا تتردد في الاتصال بنا.

<https://www.ohchr.org/en/calls-for-input/2022/call-inputs-report-adverse-impact-climate-change-right-food>

:رابط التسجيل

نتطلع إلى ذلك

HIC-GS Team

Habitat International Coalition (HIC) General Secretariat



e-mail: gs@hic-net.org

Website: www.hic-net.org

